
Ouderraad Meridiaan Overleg 
2 November 2021 19.45u

Aanwezig;
Judith, Cindy, Ingrid Jansen, Jantine, Jessica, Ilse de Ru, Ilse v Duivenbode, Sacha, 
Lindy, Gwen, Michelle, Ingrid Jansen, Ingeborg
Afwezig met kennisgeving;
Juf Anita, juf Annelies, Yolanda,

Notulen meegenomen v 5 Oktober.

1) Opening. 
Michelle notuleert. To do's worden uitgezet op naam.
– Nieuws, vertrek Cindy, zij geeft aan dat deelname aan de OR voor nu niet haalbaar is.
– Ingrid de L. geeft aan misschien interesse te hebben in deelname bestuur- secretaresse.
– Chantal wordt later dit schooljaar gevraagd voor deelname aan de OR- Lopke.
Bij interesse OR, gaan we voor wachtlijst of uitbreiding? 
Gezien de grootte van de groep, beter nu even zo te laten. Namens het bestuur wordt een 
mail geformuleerd om potentieel nieuwe leden uit te nodigen, (zoals Chantal v Tol).
– Tijd aanvang overleg gaat terug naar 20u.

2) Visie Ouderraad, waar staan wij voor?
We willen vanuit het bestuur aangeven dat we een positieve vibe willen geven aan de 
Ouderraad! De kracht van de OR bevind zich juist op het schoolplein, laten we openstaan 
voor verandering, ideeën en creativiteit. Enthousiasme en zichtbaarheid motiveert wellicht 
ouders om de vrijwillige bijdrage te betalen!

Het Meridiaantje –
November, waar staat de Ouderraad voor? Michelle.
Informatieve Kerstgroet v volgende vergadering met foto! Sacha

Paasgroet namens de OR en bedankje schoolreisje.
Voor ouders op school 3x per jaar bericht van de OR- via Yvonne. 
Eigen nieuwsbrief vanuit de OR, los van het Meridiaantje? Idee Judith

3) Vacature Secretaris, is er intern interesse? Ingrid de Lange geeft aan dit graag te proberen.
Leuk! We nemen haar mee in de mailwisseling en het app contact zodat je kan kijken of het 
wat voor je is! Bestuur

4) punten t.a.v. notulen 5 Oktober 21;
–  inventarisatie spullen opslag 13 Oktober. Lindy en Ilse de Ru. Complimenten voor het 
heldere overzicht!
Er zijn tno geen suggesties v externe opslagruimte gedaan.
Claire heeft aangegeven dat opslagruimte op school zeer beperkt, dan wel niet mogelijk is.
Is er mogelijkheid om de kosten voor opslag te splitten.
Het bestuur gaat binnen 2 wkn opnieuw met Claire in gesprek naar de mogelijkheden mbt 
kosten v opslag. Claire vragen naar kastruimte in de school? Claire heeft aangegeven de 
kasten op school nog uit te zoeken, termijn?
Kosten voor kleinere opslag wordt nagevraagd. Ilse de Ru.
Bij voorkeur kosten delen? Kerstbomen onder de trap of onder het podium?
Vliering schuur op schoolplein? 



–  commissie lijst – Cindy. Mail 15-09-21. 
Commissielijst wordt door gemaild naar alle leden- Michelle, 3/11 gedaan
– Adressenlijst.
2/11 is de adressenlijst op volledigheid gecontroleerd en ingevuld door de aanwezige leden.

5) Bestuur OR in gesprek met Claire Pet 14 Oktober.
Digitale betalingen deels door school en de OR? Zou voor volgend schooljaar zijn.
Er wordt nog teruggekoppeld wat de te verwachten kosten hiervoor zijn.

50/50 voor de klassenbijdrage, Claire heeft aangegeven hier mee akkoord te zijn.

Aanpassingen Marokkostraat, – Ingrid maakt een app groep,
Dit is tijdens dit OR overleg niet ter sprake gekomen. 

Opslagruimte, zie punt 4.

20 van Alphen/ avondvierdaagse. Claire koppelt terug of de vakdocent gym hier aan bij kan 
dragen. Inschrijving voor scholen in December! Terugkoppeling Claire -bestuur.

Ouderbijdrage. Nog geen 70% betalingen- Ingrid.
Ingrid stelt voor om aan 59 gezinnen gericht een herinnering te sturen. 
In gesloten enveloppe via het kind op school. Nov. en Feb. evt. herinnering.

6) Commissie Sinterklaas. –Judith heeft leuke kado's gescoord, super! 
Er is klei over a 1.07 – 30st... wellicht doorverkocht aan Michelle v werk? Dit gaat niet door.

7) Commissie Kerst.- in afwachting v/h corona beleid. Tasje of buffet? 
Kerststol bij boodschappen Hoogvliet? – Sacha
Kerstgroen – Jantien, laatste schoolweek v/h jaar.

8) Overige Commissies,
20 v Alphen – 6 Maart 2022 – inschrijving December 21 – Jantien met …./ vakdocent?

Carnaval= erg kort dag voor de Raad van elf op de 11 v/d 11e, wordt Feb. 2022 
Jessica, Ingrid, Judith en Ingrid.

9) Rondvraag,
Jessica zoekt het Draaiboek Carnaval. Michelle- verstuurd 3/11
Ingeborg ontvangt geen mail. Michelle maakt een groep aan vanuit de OR mail- 3/11.
Lindy wil graag de partytent opzetten, bij voorkeur voor het kerstdiner. Gwen en Jessica.
Juf Annelies belt, meende dat het overleg op 9 Nov was, heeft geen punten v rondvraag.
Gezamenlijk etentje plannen vanuit de OR, Maart 2022.
17 nov schoolfotograaf! 14,15u-16,15u.

10) Sluiten overleg. 21,45u

Volgende vergadering is op dinsdag 7 December 2021 om 20,00 uur.


